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Datum 13 september 2018 
 
Aanwezig 
Voorzitter: dhr. A.H.M. Albers 
Commissiegriffier: mevr. S.D. de Boer 
Leden: dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang); dhr. P.J.M. Putman (Lokaal 

Belang); dhr. W.J.M. van Dinther (CDA);  dhr. F.H.F. Jansen (CDA);  dhr. 
G.H.J. Kleinherenbrink (CDA); dhr. M.R.A. Lap (PvdA);  dhr. M.W. 
Bloemberg (VVD); mevr. L. van der Velden  (SP); dhr. B. van Bindsbergen 
(D66); dhr. H.L.M. Meijer (Sociaal Zevenaar); dhr. B.M. Kagei (GroenLinks) 

Collegeleden: dhr. N. van Dellen 
Overige aanwezigen: dhr. R. Dekker (ambtelijke bijstand) 
Afwezig met kennisgeving: dhr. A. Ok (Lokaal Belang); dhr. E.R. van der Schaft (SP); dhr. C.H. (Cock) 

de Winter (PvdA); dhr. P.J.M. Freriks (Sociaal Zevenaar) 
 
 
1. Opening en vaststellen agenda 

 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 en deelt mede dat berichten van verhindering zijn 
ontvangen van de heer van der Schaft, die wordt vervangen door mevrouw van der Velden, van de heer 
de Winter, die wordt vervangen door de heer Lap, van de heer Freriks, die wordt vervangen door de heer 
Meijer en van de heer Ok. Vanuit het college zijn berichten van verhindering ontvangen van burgemeester 
Schadd-de Boer en van wethouder Elfrink. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Inspraak 
 
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 
3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
De besluitenlijst van de vergadering van 21 juni wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Vaststellen termijnagenda en toezeggingen en moties 
 
Commissie 
De fractie van de VVD stelt vragen over de status van het voorstel Paracommercie op de planningslijst. 
Het streven is aanbieden 2018, maar er is nog geen termijn toegevoegd en over de status van toezegging 
2018-37. 
 
College 
Wethouder van Dellen geeft aan dat beide onderwerpen niet tot zijn portefeuille behoren en zegt toe de 
vragen mee te nemen naar het college en hierop terug te komen. 
 
Conclusie 
De termijnagenda wordt vastgesteld. 
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5.    Raadsvoorstel inzake Raadszaal 
De raad wordt voorgesteld in te stemmen met aanpassing van de raadzaal conform scenario 1, wat een 
beperkte aanpassing van de raadzaal inhoudt. 
 
Commissie 
Door de commissie wordt onder andere gevraagd of het college van mening is dat het voorliggende 
voorstel voldoet aan het gevraagde in de eerdere motie, waarom scenario vier 100.000 euro kost, waar de 
bergingen geplaatst zullen worden die verdwijnen in scenario 1, hoe het zit met de kosten ten behoeve 
van de inrichting van de nieuwe raadzaal en of de raad na eerdere verzoeken de opdrachtverstrekking aan 
de architect kan ontvangen. 
Ook wordt door een aantal fracties aangegeven dat zij het gevoel hebben vanwege de kosten die 
verbonden zijn aan de verschillende scenario’s, niet anders te kunnen kiezen dan voor scenario 1. Dit , 
terwijl zij liever voor scenario vier zouden kiezen, maar gezien hoge kosten die verbonden zijn aan 
scenario 4, is dit eigenlijk geen reëel scenario. 
 
College 
Wethouder van Dellen (ambtelijk bijgestaan door dhr. Dekker) geeft aan dat het college van mening is dat 
het voorgelegde voorstel voldoet aan wat er gevraagd werd in de motie. De reden dat scenario vier, 
waarbij de raadzaal in huidige vorm behouden blijft, 100.000 euro kost, heeft te maken met het feit dat 
dit inhoudt dat de architect het gehele ontwerp moet aanpassen, waardoor het project vertraging zal 
oplopen wat ook effect heeft op de overige toekomstige gebruikers.  De wethouder zegt toe inzicht te 
zullen verschaffen in het budget dat is opgenomen ten behoeve van de inrichting van de raadzaal en ook 
de opdrachtverstrekking aan de architect te verstrekken aan de raad.   
 
 
Conclusie  
Bespreekstuk op 26 september. 
 
6.    Raadsvoorstel inzake controleverordening, controleprotocol en normenkader 2018 
De raad wordt onder meer voorgesteld de controleverordening gemeente Zevenaar 2018 en het 
controleprotocol voor de accountantscontrole op de jaarstukken 2018 vast te stellen. 
 
Commissie 
Er wordt opgemerkt door de commissie dat zij de jaarstukken graag op tijd van het college ontvangen, 
verder geen opmerkingen. 
 
Conclusie 
Hamerstuk op 26 september. 
 
7.    Raadsvoorstel inzake interne klachtenregeling gemeente Zevenaar 2018 
De raad wordt voorgesteld de interne klachtenregeling gemeente Zevenaar 2018 met ingang van 1 
oktober 2018 vast te stellen. 
 
Commissie 
Er worden door de commissie opmerkingen gemaakt over de behandeling van de ingediende klacht door 
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een ander afdelingshoofd dan de afdeling/medewerker waarover de klacht is ingediend. De meeste 
fracties vinden dit afdoende, anderen prefereren een volledig onafhankelijke klachtenbehandelaar. Ook 
wordt door een aantal fracties opgemerkt naar aanleiding van de beantwoording van de technische 
vragen dat zij liever zien dat de mediation extern geregeld wordt en niet in de toekomst eventueel door 
een daarvoor getrainde medewerker. Ook wordt gevraagd op welke wijze de klachtenregeling 
geëvalueerd wordt, en of de raad een evaluatie kan ontvangen.  
 
College  
Wethouder van Dellen geeft aan dat de voorliggende klachtenregeling eigenlijk puur een harmonisatie is 
van de bestaande klachtenregelingen van voormalig gemeente Zevenaar en voormalig gemeente 
Rijnwaarden. Daarnaast zijn de aanbevelingen die zijn gedaan in de raadsenquête meegenomen. De 
wethouder geeft aan dat het college jaarlijks een evaluatie van de ingediende klachten ontvangt en niet 
te weten of deze ook wordt verstrekt aan de raad. Hij zegt toe terug te komen op deze vraag. 
 
Conclusie 
Op verzoek van de fractie van Sociaal Zevenaar is het een bespreekstuk op 26 september. 
 
 
8.    Rondvraag 
 
Commissie 
De fractie van de VVD maakt gebruik van de rondvraag. 
Naar aanleiding van de Raadsinformatiebrief van 5 juli over regionaal inkoopbeleid wordt gevraagd aan 
het college wat de status is en welke acties eventueel al in gang gezet zijn. 
 
College 
De portefeuillehouder geeft aan dat het een rustige periode is geweest i.v.m. het reces, dat er nog geen 
concrete resultaten geboekt zijn, maar het onderwerp de aandacht heeft van het college. 
 
9.    Punten van orde commissie 
 
Er zijn geen punten van orde ingediend. 
 
10.   Mededelingen portefeuillehouders (college) 
 
Geen mededelingen 
 
11.    Sluiting 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 20.41 uur. 
 


